
Poslanec SDS Andrej Vizjak na nedavno javno vprašanje poslanca Zaresa Tade-
ja Slapnika o prodaji večinskega državnega deleža v Slovenski industriji jekla- SIJ in domnevnem oškodovanju države ter malih delničarjev odgovarja, da se
je pravilnost odločitve o prodaji ruski skupini Koks v obdobju razvoja SIJ več
kot potrdila. "Ne upam si špekulirati, kaj bi se zgodilo s SIJ v času sedanje glo-
boke gospodarske krize, če ne bi bila v okviru poslovne skupine Koks. Z goto-
vostjo trdim, da SIJ v tem obdobju ne bi toliko investirala v posodobitve in dvig
lastne konkurenčnosti," odgovarja Vizjak tudi kot nekdanji gospodarski mini-
ster iz časa prodaje SIJ. Po njegovi oceni je skupina Koks pomembno nadgradila
poslovanje SIJ, zlasti v smislu dostopa do surovin in odpiranja novih trgov, še
posebno ruskega trga. "Pred prodajo državnega deleža skupini Koks in v času
konjunkture je bil SIJ uspešno podjetje, glede na evropske in globalne razmere
pa razmeroma majhna in ranljiva skupina, brez strateških povezav z dobavite-
lji surovin in lahka tarča velikih konkurentov," ugotavlja Vizjak.

Glede očitkov o nizki kupniniposlancema zastavlja vprašanje, ali je bil kadar-
koli na voljo boljši kupec, ki bi bil pripravljen dati več za delnico SIJ in ob tem
uresničiti zaveze glede vlaganj in ohranitve delovnih mest. Če poslanca Zaresa
Tadej Slapnik in Cveta Zalokar Oražem ocenjujeta, da je sodni spor med drža-
vo in Družbo pooblaščenkoRavne neutemeljen in nepravičen do malih delni-
čarjev, bi lahko po Vizjakovem mnenju v dveh letih vladanja tudi odstopili od
pravdanja in dosegli poravnavo oziroma popravili "napako" in odpravili "pri-
zadetost malihdelničarjev", (pit)
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